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Dato: 28.02.23 

Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 

Mødeleder: Lisa  

Deltagere: alle 

 

Fraværende:  

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der særlige 

ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), 

drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 

Estimeret 

tid til 

punktet 

Referat 

Opsummering af 

orienteringen/drøftelsen, 

konklusion på beslutning, 

angivelse af evt. ansvarlig og 

evt. deadline. 

Formidling 

Til hvem, af 

hvem og 

hvordan? 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 5 min Godkendt  

2.  Godkendelse af referat (B) 5 min Godkendt  

3.  Årsberetning fra formanden 10 min Hængeparti omkring Den Gode 

Tone. Hvor er vi med 

Meddelelsesbogen? 

Lisa 

4.  Kommunikation på Aula fra forældre 
til skole (D) 

25 min Der er en hård tone fra 
forældresiden til lærere og 
ledelse, når der er info fra 
skolens side. Kan 
skolebestyrelsen formulere et 
skriv om at tænke over skolens 
ansattes arbejdsmiljø. Hvordan 
får vi brudt de narrativer, der er 
ude at gå om skolen? Fortælle 
hvordan vi alle skal foregå med 
et godt eksempel. Fortælle om 
fællesskabets betydning. Lisa 
og Pernille udfærdiger et oplæg 
til et skriv til Aula. 

Lisa 

5.  Princip for digital dannelse (D) 

Bilag A vedhæftet 

30 min Hvis vi skal tale kommunikation 

som en opstart på et 

forældremøde, skal der følges 

op senere på året. Rikke 

færdiggør princippet, så der 

indgår en passus om gensidig 

positiv kommunikation. 

Lisa 

6.  Fællesskabende aktiviteter (D) 

- Skal vi have princip for 
dette? 

20 min Der er udarbejdet forskellige 

aktiviteter. Følges op på 

Rikke 
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møderne undervejs i skoleåret, 

men gøres ikke til et princip. 

7.  Kort orientering (O) 

- Fra skoleledelsen (info om 

erhvervsklasse) 

- Fra formanden 

- Fra personalet 

10 min Vi har ansat en ny adm leder 

Helle Madsen, der starter 

1.4.23 

Tysklæreren, der var startet i 

6.årgang og udlånt fra St. 

Merløse, har desværre valgt at 

fratræde. 

Skoleleder informerede om at 

danne en erhvervsklasse næste 

skoleår. Der vil komme mere 

info senere, når vi er længere i 

processen. 

Intet nyt fra formanden 

Personalet er pt optaget af 

kommunikationen på Aula som 

i punkt 4. Og der er pædagogisk 

lørdag den 4.marts for at skabe 

trivsel og opstarte næste 

skoleårs planlægning. 

 

8.  Eventuelt (O) 5 min   

9.  Næste møde den 21.3 

Punkt: Værdiregelsæt 

 Mødet er ændret efterfølgende 

fra den 22.2 til nu den 21.3. 

 

 


